



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

Dato/sted	05.12.2023/Teams	Tid	Kl. 18.00	Styremøte nummer	18
Deltagere fra styret:	Ann, Iselin, Rita, Lena, Gunni, Linda og Roy.				
Forfall:					
Referent:	Lena	Distribueres til:	Hjemmesiden		

Sak		Ansvar	Frist
18.23.01	Godkjenning av innkalling – Godkjent	Lena	
18.23.02	Godkjenning av referat – Godkjent	Lena	
18.23.03	Godkjenning av protokoll – Godkjent	Lena	
18.23.04	Post inn - Gjennomgått, se postliste.	Lena	
18.23.05	Post ut – Gjennomgått, se postliste.	Lena	
18.23.06	Økonomi <i>Jubileumsutstilling Pinsen 2023</i> Er ikke ferdig, men jobbes med. <i>Resultat/balanse</i> <i>Nettbutikken</i> Iselin har vært i kontakt med Wepack for avvikling. Så fort ting er hentet så kan nettbutikken avvikles. Iselin tar tak i dette neste uke. Varelageret som er igjen selges ut billig fra hjemmelager. Styret tar tak etter nyttår i forhold til om vi skal ta inn nytt varelager av bedre kvalitet. <i>Vedtak på rimeligere mentaltest for medlemmer</i> Må gå videre til neste møte. Regnskapet sendes ut sammen med innkalling til GF. Dette sendes ut med prosjektrengskap slik at det kommer minst mulig spørsmål på GF.	Rita	
18.23.07	Besøk av Valgkomiteen VK har tatt en ringerunde til alle i styret i forhold til hvem som ønsker å fortsette videre. VK føler de har kontroll på kandidater til valg. Det er en felles enighet om at kandidater skal jobbe for rase og klubb og ikke fremme personlig agenda.		
18.23.08	Besøk av prosjektgruppe mental 2 av medlemmene i gruppa deltar på møtet. Gruppa har vært i kontakt med NKK og møter litt utfordringer. De ønsker å finne tall for hvor mange som har kjent mentalstatus, men dette tar tid da det må hentes inn manuelt. De skal også ta kontakt med SKK for å få ut statistikk på norske hunder. Styret ønsker at de legger mer press på NKK slik at de engasjerer seg mer mtp mentalitet og mentale krav på vår rase. Det blir forsøkt satt opp et møte med NKK og et par representanter fra styret. Gruppa sammen med styret ønsker å legge mer vekt på		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p>viktigheten av god mentalitet og må legge opp til å endre holdninger hos oppdrettere fremover.</p> <p>Linda går inn i gruppa som fast representant fra styret og mentalkomiteen.</p> <p>Gruppa legger styret på kopi på alle e-poster fremover.</p>		
18.23.09	Sak unntas offentlighet på grunn av personvern		
18.23.10	Sak unntas offentlighet på grunn av personvern		
18.23.11	GF 2024 Dato: 10.03.24 – Ann og Linda publiserer dato. Sted: Må innhente tilbud på hvor vi kan være rundt Gardemoen, evt Olavsgaard hotel. Rita innhenter priser.		
18.23.12	Avdelinger <i>Buskerud</i> Ønsker dobbel spesial 24-25 august 2024. Hovedstyret har ingen innvendinger mot dette. Lena sender svar til avdelingen.		
18.23.13	Komiteer og råd <i>Mentalkomiteen</i> <i>Ingenting nytt.</i> <i>LP/Rally komiteen</i> <i>Har flyttet KM lydighet til 20.10.24</i> <i>Føreløpig ikke planlagt ny fellestrening, men det jobbes med å få til noe inne.</i> <i>Brukskomiteen</i> KM siste helgen i september. Forbundsting 17 og 18 februar 2024, Olavsgaard. <i>Utstillingskomiteen</i> Medlemmer har trukket seg fra komiteen. Jobber med å skaffe nye medlemmer.		
18.23.14	Treningsgrupper Ingenting nytt.		
18.23.15	SoMe Stille og rolig om dagen. Ann og Linda finner på noen spennende prosjekter utover vinteren.		
18.23.16	HD-prosjekt Inviterer medlem til neste styremøte.		
18.23.17	Adferd på rottweiler Handler/håndteringskurs Ann jobber med saken og styret tenker igjennom hvem som kan bistå på et sånt kurs. Foredrag Jobbes med, men går videre til neste møte.		
18.23.18	Villedende markedsføring på www.kjopehund.no E-post sendt til oppdretter(e) med informasjon om avlskriteriene til NRK. Sak avsluttet.		
18.23.19	Kurs m/Gerhard o'Shea HS avventer svar.		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

18.23.20	Avlsråds kurs 27 og 28 januar 2024 Frist for påmelding er 20.12.23 Iselin og Lena deltar for styret med overnatting for å bygge relasjoner. Enstemmig vedtatt. Lena sender påmelding til NKK.		
18.23.21	Søknad om elevstatus (eksteriør) Styret stemmer og er enstemmige på at elevstatus skal innvilges. Lena sender svar til NKK. Ann sender e-post til eleven og ønsker velkommen.		
18.23.22	Innkomne e-poster Innkomne e-poster behandlet under andre poster i referatet.		
18.23.23	Diverse Linda påpeker at klubben trenger utdanning innenfor mentaltester. Lena bidrar for å komme i gang med dette. Hovedstyret kommer til å kjøre på mot NKK i forhold til dette.		

Nytt møte 18.12.23 klokken 18:00

Båstad
Lena Davidsen
Sekretær NRK